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RAPORT DE ACTIVITATE 

pentru perioada ianuarie – decembrie 2021 

 

 

În conformitate cu prevederile art. 225 alin. (2) din Ordonanța de 

Urgență nr 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare,  prezint următorul raport de activitate 

pentru perioada ianuarie – decembrie 2021: 

În intervalul menționat, respectiv al doilea mandat, Consiliul Local al 

Municipiului (CLM) Arad s-a întrunit în ședințe publice ordinare și extraordinare 

de 34 de ori. 

Subsemnata, în calitate de consilier local, am participat la 33 de ședințe dintre 

cele menționate mai sus, pentru ședința la care nu am participat, absența fiind 

motivată. În perioada ianuarie – februarie 2021 am fost președinte de ședință.  

În ceea ce privește activitatea Comisiei 

de Sănătate, familie, muncă și  protecţie 

socială, din care am făcut parte, am participat 

la toate cele 36 de ședințe care s-au desfășurat 

în intervalul mai sus-menționat. 

 

În cadrul Comisiei de Sănătate, familie, muncă și  protecţie socială am 

analizat proiectele de hotărâri ale consiliului local, arătându-mi toată susținerea față 



 
 

de cele cu impact asupra sănătății, protecției 

sociale și muncii, dar și a altor proiecte destinate 

învățământului, eficientizării energetice sau 

dezvoltării urbane. Totodată, m-am pronunțat 

asupra problemelor trimise de Consiliul local 

spre analiză și avizare, participând  la întocmirea 

rapoartelor referitoare la acestea. 

 

Având în vedere situația 

pandemică existentă în anul 2021, 

am sprijinit proiectele pentru 

dezvoltarea infrastructurii necesare 

sănătății, în special pe cele 

referitoare la alocarea de fonduri 

pentru  reparații curente și 

dezvoltarea unor secții, precum și 

cele destinate combaterii pandemiei de Covid-19. Am susținut toate proiectele 

promovate de Primaria Arad în scopul conștientizării cetățenilor Aradului privind 

vaccinarea anti-Covid, cum ar fi deschiderea centrelor de vaccinare sau Maratonul 

vaccinării. 

Am susținut o serie de amendamente în special 

privind rectificări bugetare, dar și pentru diverse studii 

de fezabilitate, terenuri de joaca pentru copii, 

învățământ, reabilitarea școlilor și liceelor, proiecte ale 

Direcție de asistență socială, finanțarea cheltuielilor de 

capital pentru Spitalul Clinic Județean Arad, burse 

școlare, proiecte privind creșterea eficienței energetice 

(de ex. achiziționarea de autobuze electrice), etc. 



 
 

Am participat la mai multe dezbateri publice printre care cele legate de 

urbanism și PUZ-uri. În perioada menționată am participat la întâlniri cetățenești 

pentru discutarea și preluarea problemelor administrative de interes, inclusiv cele 

legate de dezvoltarea urbană a Municipiului Arad.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ca membru al Comisiei sociale de analiză a solicitărilor pentru locuințe, de 

aprobare a schimburilor și modificărilor de contracte pentru locuițelor aflate în 

proprietatea Statului Român/Municipiului Arad, am participat la evaluarea 

dosarelor și stabilirea punctajului corespunzător fiecărei solicitări, precum și la 

decizia de repartizare a locuințelor, raportul fiecărei ședințe fiind transmis pentru 

aprobare în CLM.  

Odată cu revocarea mandatului de reprezentare în Adunarea Generală a 

Acționarilor la SC Recons SA a domnului consilier Mihai Pașca, începând cu luna 

aprilie 2021 am fost desemnată ca membru AGA al acestei instituții. Ca urmare, în 

anul 2021 am participat la ședințe și am luat decizii legate de activitatea acestei 

instituții. 

În luna iulie 2021 am fost aleasă ca membru în Comisia de Sistematizare a 

Circulației din Municipiul Arad. În cadrul ședințelor organizate au fost luate 

hotărâri privind fluidizarea traficului, crearea unor sensuri giratorii noi, montarea 



 
 

unor indicatoare sau rezolvarea unor probleme punctuale ridicate de cetățeni sau 

alte instituții arădene. 

În calitate de membru al Consiliului de 

Administrație la Filarmonica Arad, am 

participat la ședințele convocate în anul 

2021, atât pentru rezolvarea unor probleme 

curente, cât și în ceea ce privește dezvoltarea 

instituției. De asemenea am susținut în CLM 

toate proiectele destinate Filarmonicii Arad 

și a Teatrului Ioan Slavici Arad. 

 În ceea ce privește activitatea culturală, am participat la diverse evenimente 

organizate în cadrul Zilelor Aradului în luna august 2021, printre care: vernisajul de 

pictură “Un sfert de secol sub egida artelor”, expoziție a profesorilor Facultății de 

Arte din cadrul Universității din Pécs, vernisajul expoziției de sculptură 

monumentală, realizată de sculptorul Dumitru Șerban, spectacole, etc. 

 

                     

 



 
 

De asemenea am participat la 

manifestațiile publice unde reprezentanții 

Consiliului Local Municipal Arad au fost 

invitaţi (1 Decembrie, Comemorarea eroilor 

Revoluției, Aprinderea luminilor de Crăciun,  

etc.). 

Având în vedere  specializarea 

pe care o am în domeniul 

informaticii, am participat la 

ședințele de lucru și workshop-urile 

organizate în cadrul proiectului 

european Intelligent Cities 

Challenge, pentru stabilirea soluțiilor ce urmează a fi implementate cu prioritate, 

prin care, aplicații informatice care utilizează tehnologii avansate și care să fie puse 

la dispoziția cetățenilor. 

De asemenea, în anul 2021 am participat la webminarul Management Modern 

în Administrație, temele principale dezbătute fiind legate de modul de digitalizare a 

administrației, astfel încât utilizatorii, atât angajații din administrație, cât și 

persoanele fizice și juridice, să aibă acces cât mai facil la resursele și serviciile 

digitale.  

La finalul anului 2021, în urma reorganizării comisiilor de specialitate, am 

fost aleasă președinta Comisiei 4 – Sănătate, familie, muncă și protecție socială, 

educație, cultură, culte, copii, tineret, sport și turism. 

 
Consilier local, 

Antoanela Luciana NAAJI 

 


